
Møte i Onsøy Rotary 2.desember 2015 
 
 

 
  

Møtested:  Værste 
Møteleder:  Visepresidenten  
Program:  Bedriftsbesøk med foredrag: Næringsutvikling på det store  
               værstedområdet ved daglig leder Øivind Kvammen 
 
 
Finn-Olaf ønsket velkommen, og takket for at vi fikk komme. Vi fikk servert kaffe og te. 
To bursdager ble markert, før han overlot ordet til kveldens foredragsholder, direktør 
Øivind Kvammen.  
  
Han fortalte om sin bakgrunn, før han holdt et engasjerende foredrag om byutvikling og 
videre planer for værsteområdet.  
  
Værstetorvet 1 hvor vi var, er et nytt, og svært moderne bygg. 
 
Det siste nye er kunstisbanen som ligger på Værstetorvet, rett i nærheten av gangbrua. 
Dette er et område de ønsker å videreutvikle til en park for lek og avslapping.  
  
I form av PowerPoint fikk vi se prosjektene som er ferdige, og hvordan de forestiller seg 
at området vil bli; et nytt sentrum i Fredrikstad, på Kråkerøy.  
Det skal være en god blanding av forretningsvirksomhet, bedrifter, skoler, restauranter, 
boliger og utearenaer. 
  
Finn-Olaf takket for oss, og overrakte ei flaske vin. 
  
Berit B. Westby 
referent 
 
 


